
FIFTY-ONE INTERNATIONAL 
District 102           België-Noord 

Club Nr 4   Leuven 
      Rekeningnummer: Bank BE30 2300 0567 3611 

 
 

Verslag van de Statutaire Vergadering 995 van maandag 17 januari 2022 
 

Lokaal    : Faculty Club, Leuven 

Voorzitter   : Hans Maris 

Protocolchef  : Ad Van Poppel 

Gastspreker  : Piet Schreurs 

Onderwerp  : Quo Vadis Fifty-One Club Leuven? 

 



1. Algemeenheden: 
1.1 Gegevens over de leden: 
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Naam SR M P E A D C H HBS U L 
Aerts Raymond   1 1                 
Arkens Oger   1 1                 
Cappaert Luc   1 1                 
Coose John   1 1                 
Dehaes Emiel   1 1         1       
Delaere Pierre   1 1                 
Derveaux Marc   1 1                 
Devogel Luc 1   1                 
D'Haemer Walter 1   1                 
Forier Danny   1 1                 
Francis Erwin   1   1               
Geerts Filip   1 1                 
Lacquet Karel 1         1           
Norré Jan   1   1               
Maris Hans   1 1                 
Peeters Bert   1 1                 
Schreurs Piet   1 1                 
Soete Rik   1 1                 
Teerlinck Jan   1 1                 
Tulkens Peter   1 1                 
Van Calster Johan   1   1               
VDMeersch Lieven   1 1                 
Van Eycken Fernand   1   1               
Van Oevelen Dirk   1 1                 
Van Poppel Ad   1 1                 
Van Steen André   1 1                 
Verbruggen Alfons   1   1               

Francine Hous                       
Paula Elli                       

Gaby Pepermans                       

 3 24 21 5 0 1 0 1 0 0 0 



 
1.2 Bijkomende gegevens over compensaties: - 

1.3 Bijkomende gegevens over ereaanwezigheden: 1 
Miel Dehaes op bezoek bij Fifty-One Club Lange Nelle op donderdag 13 januari 2022. 

1.4. Bijkomende gegevens over ereaanwezigheden buiten statistiek:    

1.5 Statistiek:  

Clubaanwezigheid: 
      P + C     

= 
      21 + 0     

= 81% 
  SR + M - D - U   3 + 24 - 1 - 0 

                    

Totaal aanwezigheid: 
    P + C + H   

= 
    21 + 0 + 1   

= 85% 
  SR + M - D - U   3 + 24 - 1 - 0 

1.6 Fanions: - 

1.7 Genodigden: - 
1.8 Bezoekers: - 

1.9 Totaal aantal aanwezigen op de vergadering: 21 
1.9.1 – Aantal leden = 19 

- Aantal seniorleden =  2 
- Aantal dames = - 
- Aantal genodigden =  - 
- Aantal bezoekers = - 
- Gastspreker = - 

2. Samenvatting van de vergadering: 
Eerst en vooral een gelukkig nieuwjaar aan iedereen! 

Onze nieuwjaarsreceptie en tevens SV994 van maandag 4 januari 2022, kon niet doorgaan omdat de “Faculty 
Club” tijdens die week gesloten was! 

Het is vandaag de zeventiende dag van het jaar 2022, ook derde maandag van het jaar, d.w.z. Blue Monday. 
Dat zou de deprimerendste dag van het jaar zijn. De term is afgeleid van het Engelse begrip “feeling blue” 
(neerslachtig, somber, down of depri zijn). Dit zou te maken hebben met het feit dat – nu al – de goede 
voornemens mislukt zijn en de vakanties ver weg lijken. Daarnaast zijn de dagen nog donker en is de maandag 
voor veel mensen de eerste dag van de werkweek. ‘Blue Monday’ lijkt vooral een West-Europees en Noord-
Amerikaans verschijnsel te zijn. In India vieren hindoes rond deze tijd hun “winterzonnewende” (de overgang naar 
langere dagen). Zij bekijken deze donkere periode halverwege januari van de zonnige kant: vanaf nu vindt de 
zonsopgang elke dag weer vroeger in de ochtend plaats. En het is onze eerste vergadering in het nieuwe jaar dus 
reden genoeg om de zaken zonnig te bekijken. 

Dan dankt Ad Miel Dehaes voor de mooie spreuken en leest het menu voor: 

 



 

Woord vanwege voorzitter Hans Maris: 
Onze voorzitter Hans Maris heet de leden welkom waaronder onze seniorleden Luc Devogel en Walter 
D’Haemer. 

Omdat de voorziene spreker en goede vriend Marco Sereno zijn komst heeft geannuleerd, verwelkomen we 
vandaag ons eigen Fifty-One Clublid Piet Schreurs die ons zal onderhouden over de toekomst van Fifty-One 
Club Leuven. 

Ereaanwezigheid: Miel Dehaes op bezoek bij Fifty-One Club Lange Nelle op donderdag 13 januari 2022: 
Het doel van zijn bezoek was om reclame te maken voor onze 1000ste statutaire vergadering op vrijdag 25 
maart 2022. Miel werd er zeer goed ontvangen en maakte vlot kennis met de leden en ontmoette er 
uiteraard Walter Dewitte.  

In  verband met de 1000ste SV, is het nuttig om aan de Fifty-One clubs een lijst te bezorgen met beschikbare 
hotels. 

André Van Steen over het weekend van 23 en 24 april 2022: 
We gaan de 'Vallée de la Molignée ' verkennen. 
Het riviertje la Molignée eindigt in de Maas te Anhée, plaats waar ook ons hotel is. 



André heeft al een aantal kamers gereserveerd (gebaseerd op de lijst die opgesteld is geweest naar aanleiding van 
een rondvraag op een vorige vergadering), maar het zou toch handig zijn dat diegenen die vandaag niet aanwezig 
konden zijn hem zouden verwittigen of ze al dan niet zullen meegaan (vertrek zaterdagmorgen met de bus, terug 
zondagavond +/- 18u). 
Het dorpje Anhée ligt wat lager dan Dinant en dat we zeker met een bezoekje zullen vereren. Blijkbaar gaan we 
met een hele groep zijn. 
Inschrijvingen zijn pas geldig na betaling vóór 28 januari 2022 van een voorschot van € 100 op de FO-
bankrekening van Leuven BE30 2300 0567 3611 met vermelding WK Anhée. 
 

Quo Vadis Fifty-One Club Leuven - Piet Schreurs over de toekomst van Fifty-One Club Leuven: 

 
De commissie Expansie heeft samen met enkele leden van onze club gebrainstormd over de toekomst van 
Fifty-One Club Leuven. 

Zijn exposé verdeelt hij over volgende items: 
1. Actuele situatie: 
20 van de 27 leden hebben de pensioengerechtigde leeftijd bereikt. Slechts 7 leden zijn jonger dan 67 jaar! 
De gemiddelde leeftijd van onze leden is nu 69,2 jaar. Over twee jaar: 71,6 jaar. 
Fifty-One Club Leuven mag geen seniorenclub zijn! 

2. Probleemstelling: 
Het wordt steeds moeilijker om bestuursleden te vinden. 
Aantrekken van jongere leden wordt moeilijker. Zij zitten in een andere levensfase en hebben andere 
activiteiten en interesses.  
Verandering wordt steeds moeilijker omdat activiteiten en dynamiek zich aanpassen aan de gemiddelde 
leeftijd. 



Als we doordoen als vandaag, dan blijven we een club met hoofdzakelijk gepensioneerden, en zal het 
ledenaantal verminderen. 

3. Voorstel: 
Leeftijdslimiet invoeren van 71 jaar. 
Leden vanaf 72 jaar zouden geen ‘gewoon’ lid meer zijn, maar samenkomen in een soort “Senaat”. 
Seniorleden en hun partners kunnen eventueel regelmatig apart samenkomen, bv. maandelijks / ’s 
middags. 

4. Doel = zorgen voor een nieuwe dynamiek: 
Nieuwe regeling zou ingaan vanaf clubjaar 2022-2023. 
De 1000ste statutaire vergadering is een ideaal communicatiemoment. 
Doel: verjonging van de club bereiken waarin alle leden actief meewerken. 

5. Statutaire regeling: 
Aanpassing huishoudelijk reglement. 
Voorstel te bespreken met het district. 

Reacties: 
Er waren vele reacties op deze exposé.  
Lieven Vandermeersch en Marc Derveaux hadden volgende reacties genoteerd die tijdens de SV werden 
geuit: 

Reacties tijdens de vergadering direct na de presentatie: 
Lieven Vandermeersch - Viering 1000ste SV Kan een kantelpunt worden. De club wordt ouder en we moeten 

hieraan werken of binnenkort bestaat club Leuven niet meer.  Voorstel om 
leeftijdslimiet van 71 jaar in te voeren en een ‘senaat’ voor wie zich nog verbonden 
wenst tot de club.  

John Coose - staat achter voorstel en vergelijkt naar ervaring in de federatie bouw. 
Marc Derveaux - Stel de vraag waarom nooit een actieve campagne is gevoerd 

- Maakt de vergelijking met wat hij gedaan heeft bij NEOS Kortenberg om nieuwe 
jongere leden aan te trekken: 25 nieuwe leden sinds 1 september 2021! 

- Voelt zich uitgesloten als hij geen stemrecht meer heeft 
Dirk Van Oevelen - Analyse is zeer duidelijk 

- Twijfel in verband met senaat 
Walter D’Haemer - Sukkelt met zijn gezondheid 

- Pleit voor behoud LN 
Jan Teerlinck - Problematiek al vroeger aangehaald 

- Stelt de vraag naar quid in verband met bepaalde functie door senioren uitgevoerd 
Peter Tulkens - We moeten alles doen om het bestaan van de club nog in stand te houden (tot SV 

1100 ev.) 
- Vrienden vragen naar leeftijdspiramide van club en haken dan reeds af 

Oger Arkens - Moedige voorstellen 
- Geslaagde presentatie 
- Jongeren overtuigen is moeilijk 

Luc Cappaert - Pleit voor uitfaseren 
Ad Van Poppel - Feliciteert met gedurfde aanpak 

- Streeft naar Belgisch compromis 
Raymond Aerts - Twijfel in verband met werking kleine groep 

- Betreurt uitsluiting op 71 jaar 
Danny Forier - Vindt voorstel een moedige keuze 



- De vijver loopt leeg en degelijke DAG werking wordt moeilijker 
Rik Soete - Fantastisch! Goede aanpak 

- Jongeren “pakken” het initiatief 
- Heeft vragen bij de oprichting senaat. Spreekrecht is belangrijk 
- Pleit voor „hybride“ oplossing om de connectie met de vrouwen niet te verliezen 

Pierre Delaere - De maatschappij is anders geëvolueerd 
- Is probleem in elke vereniging 

Luc Devogel - Heeft het erg moeilijk met de voorstellen 
- Verwijst naar statuten, in bijzonder “Vriendschap, Achting en Verdraagzaamheid” 

Miel Dehaes - Voelt zich nog te goed om opzij te worden gezet 
- Voelt zich bij het vuil gezet 
- Sluit zich aan bij Luc Devogel en overweegt ook ontslag 

André Van Steen - Is al lid sinds 1979! 
- Vindt de voorstellen te bruusk 
- Vraagt niet om negatief te zijn 
- Will de huidige structuur nog niet omblazen en pleit voor geleidelijkheid 
- Voorstel: waarom  geen potentiële leden uitnodigen op aparte vergadering? 
- Belang van de club staat voorop 

Reacties nadien ontvangen via e-mail: 
Hans Maris( voorzitter): 
Uit de rondvraag bleek dat de grote meerderheid de analyse van het probleem deelde, dat de meesten 
positief stonden t.o.v. het voorstel, anderen mits aanpassingen en een aantal leden negatief. 
Opmerking: Hans heeft aan Marc Derveaux verteld dat hij zich als voorzitter neutraal houdt. 

Oger Arkens: 
Ik ga volledig akkoord met de omschrijving die Hans voorstelt. 
Normaal ontvangt onze Gouverneur ook ons verslag. 
Op mijn vraag, tijdens de vergadering, heeft Piet geantwoord dat het District op de hoogte wordt gesteld 
van zijn analyse. 
Mag ik vragen dat de Gouverneur ons bij zijn bezoek, op 11 april aanstaande, zijn opinie geeft. 
Kunnen wij als club de leeftijdsbegrenzing inschrijven in ons huishoudelijk reglement ? 
Hoe kan een club een lid SCHRAPPEN als hij voldoet aan alle bestaande statuten ? 
Ik denk als voorbeeld, dat een lid dan zomaar kan overgaan naar een andere F.O. club met een ander 
huishoudelijk reglement. 
Naar mijn mening ligt alles niet eenvoudig. 

Johan Van Calster: 
Dag Vrienden, 
Met veel interesse heb ik dit werkstuk gelezen. Het snijdt op een actuele manier -het of de thema’s aan 
waarmee wij in Leuven en bij uitbreiding heel wat andere service clubs, en niet alleen FOC Clubs worstelen. 
Het zou kunnen dat de hele grote, met internationale vertakkingen zoals Lions, Kiwanis, Rotary, e.d. daar 
minder last van hebben maar eerlijk gezegd, dat denk ik niet. De meerderheid daarvan is in hetzelfde bedje 
ziek volgens mijn bescheiden mening. Jongere leden aantrekken lijkt een echte uitdaging, dat merken we in 
onze club eveneens. 
Persoonlijk vind ik het een goed werkstuk waarbij de zwakke punten van onze werking klaar en duidelijk 
aangegeven worden, maar tegelijkertijd ook stof tot nadenken en tot debat aangeeft. Zelf vind ik het 
moedig en gezond om hierover van gedachten te wisselen en het debat te durven aan gaan. Uiteraard zijn 
we druk bezig aan het afglijden naar een club van ouderen en gepensioneerden, waar ik mezelf ook bij 



reken. De meerderheid heeft een actieve beroepsloopbaan uitgebouwd en is of was betrokken in het 
bedrijfsleven, de overheid, sociale initiatieven en nog veel meer. Ik kan me voorstellen dat wie sociaal 
betrokken wenst te zijn meerdere mogelijkheden heeft of zoekt om haar of zijn ei te leggen. Misschien 
hebben de ouderen onder ons koud water vrees hiervoor maar dat is niet nodig denk ik. De kop in het zand 
steken zou pas schuldig verzuim zijn of lijken. Vrienden, dit is mijn mening maar laat ons het debat aangaan 
en open en vrank van gedachten wisselen zoals dat in onze club altijd gebruikelijk was met respect voor 
elkaar en voor ieders mening. Gisteren heb ik nog aangegeven om me te verontschuldigen voor de hierna 
volgende vergaderingen, omwille van wat misgelopen betalingen, maar ik was niet op de hoogte van dit 
initiatief. Het is belangrijk om hier werk van te maken, uiteraard wil ik dit graag steunen. 

Miel Dehaes: 
Is men bang dat er afwijkende meningen zouden aan bod komen. Dit lijkt op een vooroorlogse Sovjet 
semantiek.  Maar als Marc er mee akkoord gaat dan ik ook. Wat ik wel eens zou willen weten wie de 
youngsters heeft gemandateerd om de club uit elkaar te spelen. En in de voorbije vijf jaar hoeveel nieuwe 
(jongere) leden hebben de protagonisten van de verjonging bijgebracht. Zij brengen met hun voorstel hun 
eigen onvermogen naar voren. Als ik dit alles overweeg dan lijkt het mij een poging om een club binnen de 
club te realiseren en de anderen mogen (als ze uitgenodigd worden) eens mee aan tafel zitten. Maar ze 
doen maar. Een ding moeten ze weten: FOI en D102 zullen dit nooit opnemen in de statuten of 
reglementen want dan moeten ook zij weg en 30 tot 40% van de hele beweging. We wegen nu al niet zwaar 
in de wereld van serviceclubs en na deze oekaze is het sop de kool niet meer waard. Maar ze doen maar. In 
hun ogen betekent oud niet meer dynamisch en bekwaam om nog iets bij te dragen. Ik kan u verzekeren 
dat dit alvast voor mij niet het geval. En wanneer dit stopt dan zal ik dat zelf bepalen en de nodige 
conclusies trekken. Het heeft er ook alle schijn van dat jarenlange vriendschap van geen tel is. 
Als de club dit aanvaardt dan leg ik mij daar niet goedschiks bij neer want dit is geen democratie maar een 
staatsgreep. 
Beste groeten. 
Ave Caesar morituri te salutant 

2de e-mail van Miel Dehaes: Ik vind het een schande dat dergelijk voorstel zo wordt geformuleerd. Er moet 
inderdaad iets gebeuren aan de gemiddelde leeftijd maar niet zo, volledig in tegenspraak met vriendschap 
achting en verdraagzaamheid. Ik zal mij met hand en tand blijven verzetten tegen deze oekaze. Er zijn 
andere wegen om tot het beoogde doel te komen.  

Rik Soete: 
Mijn tussenkomst op de SV was als volgt:  
Ik heb ik alle begrip en sympathie voor de 'jongeren' die een plan willen uitwerken om Fifty-One Club 
Leuven een lange termijn toekomst te geven. Toegegeven, het is radicaal, maar om het tij eindelijk te keren 
is dat wel een manier van handelen.  
Voor mij is de Fifty-One Club Leuven geen serviceclub meer maar een 'vriendenclub'. Ik ben niet meer 
gemotiveerd voor de DAG, tenzij passief, d.w.z. een handje toesteken onder leiding van ... Ik kijk uit naar de 
vergaderingen in de eerste plaats om mijn vrienden te zien (71+, evenzeer als 71-) en er een fijne babbel 
mee te hebben en in de tweede plaats om iets bij te leren van een interessante spreker.  
Ik ben geen voorstander van een 'senaat', Mijn voorstel zijn om de 71+ uit te nodigen, niet alleen op de 
nieuwjaarsreceptie, maar ook op de Ladies Nights, de vakantievergadering, … 
Beste groeten, 
Rik. 

  



Einde spreekbeurt: 
Onze voorzitter Hans dankt Piet Schreurs hartelijk. 

Einde vergadering om 22.45 uur: 

Volgende vergadering: 
Maandag 7 februari 2022 om 20 uur in de Faculty Club. Spreekster is Adrienne Plaisier over “Overwin je 
angsten”. 

Marc Derveaux. 
Secretaris. 

 

 


